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Referat fra Generalforsamling 18-August-2020 kl. 19:00.

20 husstande var mødt frem,  ingen var repræsenteret via fuldmagt.

1: Valg af dirigent
Valget faldt på Troels, PWT 75

2: Beretning fra bestyrelsen
Formanden og bestyrelsen præsenterede sin beretning om det forgangne år

• Medlem: Hvordan går det med skibsegens bidrag til legepladsen
◦ Bestyrelse og medlemmer diskuterede situationen

• Medlem: Der var spørgsmål om Helsingør kommune stadig betalte 1 kontingent
◦ Bestyrelsen: Ikke så vidt vi er klar over og det har de ikke gjort i den tid de nuværende 

bestyrelse medlemmer har været med.

3: Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse
Regnskabet blev godkendt  http://www.gbvest.dk/userfiles/%C3%85rsregnskab%202019%20GF%20Borupg
%C3%A5rd%20Vest-underskrevet.pdf

4: Forslag fra bestyrelsen

4.1 At vi indhenter tilbud til etablering af egesveller rundt om gyngestativet for at minimere at grus 
forsvinder og for at få et finish på legepladsen

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. Det blev bemærket at indhentelse af tilbud for sådanne mindre ting 
ikke behøvede at fremlægges som forslag fra bestyrelsen.

4.2 Etablering af ny hjemmeside som er mere brugervenlig og overskuelig med et moderne look.

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

4.3 Opsigelse af aftale med Aaen. Morten Nielsen (FRL 35) har tilbudt at bistå inddrivelse og udfærdigelse 
afregnskab uden beregning, dog under forudsætning af at foreningen stiller det nødvendige 
regnskabsprogram til rådighed.  (Er effektueret)

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. Det blev bemærket sådanne administrative ændringer der ikke 
betyder forøgelse af foreningens udgifter ikke behøver at fremlægges som forslag fra bestyrelsen.

4.4: Forelæggelse af forslag til budget

http://www.gbvest.dk/userfiles/Budget%202020.pdf

Forslag til budget blev vedtaget

4.5: Kontingentfastsættelse:

Kontingentet på 1400,- blev forslået, og vedtaget. Gebyrer blev ikke ændret.

5: Forslag fra medlemmer

Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne

6: Valg af medlemmer til bestyrelsen

Lige år: Bestyrelsesformand & 2 bestyrelsesmedlem: 

http://www.gbvest.dk/userfiles/Budget%202020.pdf
http://www.gbvest.dk/userfiles/%C3%85rsregnskab%202019%20GF%20Borupg%C3%A5rd%20Vest-underskrevet.pdf
http://www.gbvest.dk/userfiles/%C3%85rsregnskab%202019%20GF%20Borupg%C3%A5rd%20Vest-underskrevet.pdf
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Formand: Husam Dakwar – blev genvalgt uden modkandidater. 

Bestyrelsesmedlem: Jaqueline Hjertstedt - blev genvalgt uden modkandidater. 

Bestyrelsesmedlem: Brian Kragh Mortensen  -  blev valgt uden modkandidater, da Dorte ikke genopstillede

7: Valg af bestyrelsessuppleant

Mark Bjørneboe -  blev valgt uden modkandidater, da Morten Nielsen ikke genopstillede som suppleant, 
men i stedet bistår med kontingent inddrivelse og udfærdigelse af regnskab

8: Valg af 1 intern revisor

Annette Kaae Olsen (FRL 43)  - blev genvalgt uden modkandidater. 

9: Eventuelt 

• Medlem:  Børn kan ikke så nemt komme op til svævebanen, så der er flyttet en bænk der hen.
◦ Bestyrelse: Vil undersøge om vi kan finde på en bedre løsning – forslag er velkomne

• Medlem: Kunne vi lade nogle af de grønne områder gro vildt – evt. ved petanquebanen
◦ Bestyrelsen: Vi lader området ved petanquebanen gro til næste år som forsøgsordning, så vi 

kan imødegå biodiversitet. Og vil herefter vurderer om det er noget som skal 
fortsætte/udbredes til resten af området eller stoppes og klippes som tidligere.

• Medlem: Der bliver kørt ræs på vejene nogle gange til fare for gående og cyklende


